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ΠΡΟΣ: Βουλή των Ελλήνων    

                                     

ΚΟΙΝ.:  

1. Βουλευτή κ. ∆ηµοσχάκη Αναστάσιο   

2. Υπουργείο Εξωτερικών  

 

 

ΘΕΜΑ: «Απάντηση σε Ερώτηση»  
 
 
ΣΧΕΤ:  α) Η µε αριθµό πρωτ. 191/7-10-2020 Ερώτηση 
 

Σε απάντηση της (α) σχετικής Ερώτησης που κατατέθηκε στη Βουλή των Ελλήνων από τον Βουλευτή κ. 

∆ηµοσχάκη Αναστάσιο και µας διαβιβάστηκε από το Υπουργείο Εξωτερικών, θέτουµε υπ΄ όψιν σας τα εξής δεδοµένα: 

� Aν και το ζήτηµα που τίθεται είναι υπαρκτό αφού αποτελεί αντικείµενο του κοινοβουλευτικού ελέγχου, η οικεία 

Περιφέρεια µας ενηµέρωσε ότι δεν υφίστανται στοιχεία πιθανής ατµοσφαιρικής ρύπανσης από την καύση 

καλαµιώνων στη γειτονική χώρα.  

� Το Εθνικό ∆ίκτυο Παρακολούθησης Ατµοσφαιρικής Ρύπανσης (Ε∆ΠΑΡ), δεν έχει σταθµό αυτή τη στιγµή στην 

περιοχή του Έβρου. Παρόλα αυτά, ήδη προγραµµατίζεται από την Περιφέρεια Ανατολικής Μακεδονίας-Θράκης η 

εγκατάσταση δυο σταθµών σε Αλεξανδρούπολη και Ορεστιάδα, και η ένταξή τους στο εθνικό δίκτυο Ε∆ΠΑΡ. 

Όµως, ακόµη και να λειτουργούσαν τώρα αυτοί οι σταθµοί, παραµένει εξαιρετικά αµφίβολο αν θα µπορούσαν να 

αποτυπώσουν τη συµβολή της ρύπανσης από γειτονική χώρα στις συγκεντρώσεις που καταγράφονται.  Επιπλέον, 

η τεκµηρίωση της προέλευσης ρύπανσης από γειτονική χώρα απαιτεί τη χρήση κατάλληλων τεχνικών (τεχνικές 

προσοµοίωσης, χηµικές αναλύσεις, δορυφορικές εικόνες κ.ά.).  

� Όπως αποτυπώνεται και στην απάντηση του Υπουργείου Εξωτερικών αλλά και όπως είναι ευρέως γνωστό, τα 

προβλήµατα της χώρας µας µε την Τουρκία είναι πολλαπλά και αποτέλεσµα του µη σεβασµού της Τουρκίας στο 

διεθνές δίκαιο και στους διεθνείς κανόνες.   

Κατόπιν των ανωτέρω, το Υπουργείο Περιβάλλοντος & Ενέργειας καταγράφει το πρόβληµα και αναµένει 

ενηµέρωση από την Περιφέρεια Ανατολικής Μακεδονίας-Θράκης προκειµένου να προσδιοριστεί το µέγεθός του και στη 

συνέχεια να αξιολογηθεί η σκοπιµότητα ανάληψης κάποιας πρωτοβουλίας σε συνεργασία µε το Υπουργείο Εξωτερικών 

αλλά και το Υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίµων δεδοµένου ότι το ζήτηµα αφορά σε γεωργική πρακτική.  

 

                                                                                         Ο Υφυπουργός  
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